
Co se mi líbí a nelíbí na Tišnově 

Na Tišnově se mi líbí, že je to hodně zelené 

město. Na každém rohu jsou stromy a tráva a vše 

je pěkně udržované. Jsou zde moc pěkné nové 

parky, do kterých rád chodím, a které mi 

zpříjemní cestu do školy. Rád v Tišnově 

navštěvuji městské kino Svratka, kde vždy hrají 

nejnovější filmové snímky a pořádají se tam i 

zajímavé přednášky. Dále se mi na Tišnově líbí 

krásně opravená radnice a kostel. V Tišnově mám 

hlavně rád místa, kde je klid, zeleň, a kde mohu 

trávit svůj volný čas. 

To, co se mi v Tišnově moc nelíbí, je nádraží. Na 

to, že je to místo prvního setkání s Tišnovem, je 

podle mého názoru hodně zastaralé. Na 

nástupištích je zima a nelze si tam většinou nikde 

sednout. Informační tabule s příjezdy a odjezdy 

vlaků je instalována jen v podchodu, kterým se 

dostáváte na nástupiště.  Obecně, podchod 

k nástupištím bych ale pochválil, protože má 

zajímavé provedení a je vyzdoben zvláštními 

malbami. Když vyjdeme z podchodu a vydáme se 

kolem hlavní budovy nádraží směrem do města, 

může nás zarazit ne příliš vábivá vůně vycházející 

z odvodu plynů vytvořených při vaření v bistru 

„Vulan“. Vývod par z bistra je totiž veden přesně 

nad hlavami procházejících lidí. Neměl bych 

zapomenout se zmínit o budově Gymnázia Tišnov 



na Riegrově ulici. Budova je už dosti stará a 

působí tak, že se od svého postavení, v roce 1903, 

popravdě moc nezměnila. Vybledlé barvy zdí a 

zastaralá dřevěná okna by si zasloužila brzkou 

rekonstrukci.  Prostorný interiér tříd působí 

vzdušně, ale dojem trochu kazí vybledlé barvy 

stěna nehezká podlaha z šedého PVC. 
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